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Wczoraj, czyli w Å›rodÄ™ 20 grudnia 2023 roku, w sejmie Rzeczpospolitej X kadencji odbyÅ‚o siÄ™
kameralne spotkanie. WicemarszaÅ‚ek sejmu, Dorota Niedziela (PO), zaprosiÅ‚a w
marszaÅ‚kowskie progi trzy osoby: AnnÄ™ StojanowskÄ…, Jerzego BiaÅ‚oboka oraz Marka
TrelÄ™.

PosÅ‚anka Dorota Niedziela w poprzedniej kadencji sejmu pracowaÅ‚a m.in. w Komisji Rolnictwa i
Rozwoju Wsi, która to komisja zajmowaÅ‚a siÄ™ sytuacjÄ… w paÅ„stwowych stadninach koni
arabskich po tym, jak byÅ‚y minister rolnictwa, Krzysztof Jurgiel, na skutek podszeptów dwóch
nikczemników kazaÅ‚ wyrzuciÄ‡ z Janowa Podlaskiego Marka TrelÄ™, z MichaÅ‚owa &ndash;
Jerzego BiaÅ‚oboka, a z Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych (wówczas jeszcze nie KOWR) &ndash;
AnnÄ™ StojanowskÄ…. A wszystko argumentowaÅ‚ kÅ‚amliwymi zarzutami o niegospodarnoÅ›ci, o
dziaÅ‚anie na szkodÄ™ stadnin i polskiej hodowli. PosunÄ…Å‚ siÄ™ nawet do tego, Å¼e
powiedziaÅ‚ w sejmie (wÅ‚aÅ›nie na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi) haniebne
sÅ‚owa: za zÅ‚odziejstwo wyrzuciÅ‚em, nie za niefachowoÅ›Ä‡. Za te sÅ‚owa Marek Trela
podaÅ‚ Jurgiela do sÄ…du, ale ten skryÅ‚ siÄ™ za immunitetem europosÅ‚a i chowa siÄ™ za nim do
dziÅ›. Ale sprawiedliwoÅ›Ä‡ nierychliwa, ale nieunikniona, o czym siÄ™ ostatnio przekonaÅ‚o dwóch
juÅ¼ byÅ‚ych posÅ‚ów PiS. Co byÅ‚o potem, wszyscy wiemy. Karuzela niekompetentnych prezesów
w stadninie janowskiej, oszukaÅ„cza aukcja Pride of Poland w 2016 roku, pogarszajÄ…ce siÄ™
wyniki gospodarcze stadnin, spadek poziomu hodowli, kilka kolejnych nieudanych, karykaturalnych
aukcji, spadek prestiÅ¼u polskiej hodowli koni arabskich na Å›wiecie. Niestety, straty trwaÅ‚e i
praktycznie nie do odrobienia. Pani poseÅ‚ Dorota Niedziela (lekarz weterynarii z wyksztaÅ‚cenia)
monitowaÅ‚a sytuacjÄ™ w polskich stadninach koni arabskich przez caÅ‚Ä… poprzedniÄ…
kadencjÄ™, wielokrotnie alarmujÄ…c opiniÄ™ publicznÄ…, Å¼e dzieje siÄ™ tam Åºle. Dobrze
poznaÅ‚a tÄ™ sytuacjÄ™.A teraz, juÅ¼ jako wicemarszaÅ‚ek sejmu, zaprosiÅ‚a do siebie
wspomnianÄ… trójkÄ™, aby ich przeprosiÄ‡ w imieniu paÅ„stwa polskiego za to, co ich spotkaÅ‚o
ze strony tegoÅ¼ paÅ„stwa. Pisowskiego paÅ„stwa. A spotkaÅ‚a ich krzywda tylko dlatego, Å¼e
pisowski minister uznaÅ‚, Å¼e moÅ¼e oddaÄ‡ &bdquo;przysÅ‚ugÄ™&rdquo; dwóm
podszeptujÄ…cym mu kolesiom i wyrzuciÄ‡ wybitnych fachowców. A Å¼e przy tym rozpoczÄ…Å‚
proces rujnacji tego, co przez lata byÅ‚o wizytówkÄ… nie tylko polskiej hodowli, ale Polski w ogóle?
No cóÅ¼, w  ten sposób PiS rzÄ…dziÅ‚. RujnowaÅ‚ wiele dziedzin naszej gospodarki, naszego
Å¼ycia. Za ten gest Pani MarszaÅ‚ek &ndash; chapeau bas!  Jest to przede wszystkim miÅ‚y gest,
ale takÅ¼e maÅ‚y kroczek nowego rzÄ…du i nowej koalicji rzÄ…dzÄ…cej na drodze naprawiania
tego, co przez ostatnie osiem lat zostaÅ‚o popsute.Marek Szewczyk PS. Z opisanego spotkania w
gabinecie Pani MarszaÅ‚ek powstaÅ‚ filmik, który zamieszczam na moim Facebooku
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